
 
Referat brugerrådsmøde 
 
Dato: Tirsdag d. 3. december 2019 
 
Deltagere:       Else B, Erik, Gertrud, Inger H., Jakob, Jens Aage, Jonna, Kirsten, Niels, Else S 

(aktivitetskonsulent)  
  
 
Fraværende:  
Britta , Inger R 
 
 
Referent: Gertrud 
 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden. 
2. Godkendelse af referat fra sidste brugerrådsmøde 

Referatet blev godkendt. 
3. Meddelelser 

• Formanden 
D,. 29. april afholdes fælles brugerrådsmøde for Toften + andre brugerråd. 
Jens Aage har sendt ansøgning til kommunen om § 79 midler. Der skal også sendes 
en ansøgning om midler fra Kai D fonden. Jens Aage og Niels har været til 
dialogmøde, hvor aktivitetshusene udvekslede erfaringer og fik rundvisning på 
Sundhedscenteret. Der bliver skåret ned på puljen for vedligeholdelse næste år. 
Kommunens initiativ med en digital videoplatform, hvor der skabes kontakt mellem 
frivillige og borgere, der har brug for en samtalepartner, mangler deltagere. 
Aktivitetskonsulenterne vil gerne hjælpe processen i gang.  
Seniortræf, der har været holdt i Vamdrup i flere år, aflyses i 2020. 

• Aktivitetskonsulenten 
I 2020 fejres 75 års jubilæet for Danmarks befrielse. Der bliver udarbejdet et hefte 
med interviews af folk, som husker befrielsen. Desuden planlægges 4 arrangementer, 
som involverer aktivitetshusene. 
Trapholt er iværksætter for broderiprojektet ”Grænseløse sting”. Toftens kreative 
damer opfordres til at medvirke. 

• Køkkenet 
En ny køkkenhjælper er under oplæring. 

• Kassereren 
Inger H. fremlagde regnskab pr. 30.november. 
12 dage før generalforsamlingen sender hun årsregnskabet + sidste bankudskrift til 
kommunen..    

• Øvrige meddelelser 
4. Generalforsamling 

Brugerrådet foreslår Jakob som dirigent. 
Jens Aage, Erik og Gertrud er på valg. Jakob og Else B er på valg som suppleanter, Else 
modtager ikke genvalg.  



Revisorerne Jørgen Kristensen og Folmer Pedersen og revisorsuppleant Helga Møller 
Nielsen er på valg.  

5. Afholdte arrangementer 
Løvfaldsturen  havde 50 deltagere. 
Kultureftermiddag med Rene Schmidt havde 37 deltagere. 
Netværkscafe med Ernst Møller Nielsen havde 24 deltagere. 
Der blev pyntet juletræ og lavet flotte juledekorationer før julefrokosten, der havde 67 
betalende deltagere. 
 

6. Kommende Arrangementer 
Der er bevilget 1000 kr til ekstra præmier ved julebanko d. 9. – 12. 
Der er indkøbt 4x25 pakker til pakkeleg d. 12.- 12. Inger R har truffet aftale med skolens 
fritidsordning om Lucia optog. 
Jens Aage laver plakater til Netværkscafe møderne d. 19.- 12. og 2.- 1. 
Der serveres kaffe og lagkage til generalforsamlingen. 

7. Næste møde 
Der afholdes brugerrådsmøde med konstituering tirsdag d. 28. – 1. kl. 9.30. Jonna og 
Inger H står for kaffe.  

8. Evt. 
  


